



# How do you manage heat stress at your workplace?

Did you know that the Ontario Ministry of Labour, Immigration, Training and Skills Development (MLITSD) recently proposed a heat-specific regulation within the Occupational Health and Safety Act (OHSA)? While developing heat stress-specific legislation is a step in the right direction, little is currently known about the challenges currently faced by OHS personnel in managing heat stress or anticipated barriers in complying with the new regulation. We are conducting a study to address this important issue.

## Who do we need?

- ✔ Employed in an occupational health and safety-related position at any workplace governed by the Ontario Occupational Health and Safety Act;
- ✔ Workers at your company experience heat stress;
- ✔ English or French-speaking; and
- ✔ Able to provide informed consent.

## What will your participation involve?

- Participation in a one-on-one interview (30-60 minutes) via Zoom/Microsoft Teams.
- Interview questions will relate to the current practices and controls you use to manage heat stress and the barriers and challenges experienced when mitigating heat stress in the workplace.
- Participation will remain anonymous.

For more information or to express interest, please contact Emily Tetzlaff at [etetz085@uottawa.ca](mailto:etetz085@uottawa.ca) or the research director Dr. Glen P. Kenny at [gkenny@uottawa.ca](mailto:gkenny@uottawa.ca).



For more information on the proposed changes to the OHSA, please go to the Ontario Regulatory Registry ([Click Here](#))



# Comment gérez-vous le stress thermique sur votre lieu de travail?

Saviez-vous que le ministère du Travail, de l'Immigration, de la Formation et du Développement des compétences de l'Ontario (MTIFDC) a récemment proposé un règlement spécifique à la chaleur dans le cadre de la Loi sur la santé et la sécurité au travail (LSST)? Bien que l'élaboration d'une législation spécifique au stress thermique soit un pas dans la bonne direction, il existe relativement peu d'informations sur les défis auxquels est actuellement confronté le personnel de SST dans la gestion du stress thermique ou sur les obstacles anticipés liés à la nouvelle réglementation. Nous menons une étude pour aborder cette question importante.

## De qui avons-nous besoin?

- ✓ Employé dans un poste lié à la santé et à la sécurité au travail dans tout lieu de travail régi par la Loi sur la santé et la sécurité au travail de l'Ontario ;
- ✓ Les travailleurs de votre entreprise souffrent de stress thermique ;
- ✓ Anglophone ou francophone ; et
- ✓ Être en mesure de fournir un consentement éclairé.

## En quoi consistera votre participation?

- Participation à un entretien individuel (30-60 minutes) via Zoom/Microsoft Teams.
- Les questions d'entrevue porteront sur les pratiques et les contrôles actuels que vous utilisez pour gérer le stress thermique, ainsi que sur les obstacles et les défis rencontrés lors de l'atténuation du stress thermique sur le lieu de travail.
- La participation restera anonyme.

Pour plus d'informations ou pour exprimer votre intérêt, veuillez contacter Emily Tetzlaff à [etetz085@uottawa.ca](mailto:etetz085@uottawa.ca) ou le directeur de la recherche Dr Glen P. Kenny à [gkenny@uottawa.ca](mailto:gkenny@uottawa.ca).



Pour plus d'informations sur les modifications proposées à l'LSST, veuillez consulter le Registre de réglementation de l'Ontario (Cliquez ici)